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Από το υπ’ αριθ. 10/2018 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 375/2018                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση πρωτοκόλλου οριστικής παραλαβής της 
υπηρεσίας «Συντήρηση δικτύων άρδευσης 
Δημοτικής Ενότητας Μακεδονίδος». 

 
Σήμερα 23 Μαΐου του έτους 2018 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 συνήλθε 

σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 18-5-
2018 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους 
Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, 
σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  35 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Χ. Κούτρας, 4) Τ. 
Χατζηαθανασίου, 5) Β. Παπαδόπουλος, 6)Α.Σιδηρόπουλος, 
7)Δ.Κουλουριώτης, 8) Θ. Κορωνάς, 9)Σ.Διαμάντης, 
10)Γ.Σοφιανίδης, 11) Ν. Μωυσιάδης, 12)Π.Τσαπαρόπουλος, 13) 
Β.Λυκοστράτης, 14) Γ. Κάκαρης, 15)Μ. Παπαϊωάννου, 
16)Ι.Χειμώνας, 17)Λ.Ακριβόπουλος, 18)Σ.Ασλάνογλου, 
19)Γ.Ορφανίδης, 20) Ν. Μαυροκεφαλίδης, 21)Α.Σιακαβάρας, 
22)Θ.Τέτος, 23)Κ.Καραπαναγιωτίδης, 24)Ι.Κυρατλίδης, 25) Μ. 
Σουμελίδης, 26)Ζ.Πατσίκας, 27) Α. Καγκελίδης, 28)Γ.Γουλτίδης, 
29)Ι.Παπαγιάννης, 30)Η.Τσιφλίδης, 31)Σ.Ελευθεριάδου, 
32)Ν.Μπέκης, 33)Α.Αποστολόπουλος, 34)Α.Μαρκούλης, 
35)Σ.Στουγιάννος. 

Δ.Τραπεζανλής, Ε.Ιακωβίδου, 
Χ.Γαϊτάνου, Ν. Τσιαμήτρος, 
Π.Παπαδίνα, Γ.Μελιόπουλος 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Σ.Κωτσιαντής, Ι.Σιδηρόπουλος, Ι.Καραγιάννης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Ε.Γκόγκα, Χ.Κεχαΐδης, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. 
Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, 
Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Χ. Τσανασίδης, Ν. Αγγέλου, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. 
Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Ορφανίδης και αποχώρησαν 
οι κ.κ. Α.Αποστολόπουλος, Κ.Καραπαναγιωτίδης, Ν.Μπέκης, Ι.Κυρατλίδης, Η.Τσιφλίδης, Σ.Ασλάνογλου, Ν.Μωυσιάδης, 
Γ.Ορφανίδης 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 331/2018 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Θ.Τέτος, Γ.Ορφανίδης, Η.Τσιφλίδης και αποχώρησε 
ο κ.Β.Παπαδόπουλος 
3)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 332/2018 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Σ.Ασλάνογλου, Β.Παπαδόπουλος και αποχώρησε ο 
κ. Η.Τσιφλίδης 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 336/2018 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Β.Λυκοστράτης, Α.Μαρκούλης, 
Σ.Στουγιάννος 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 337/2018 απόφασης προσήλθε ο κ. Β.Λυκοστράτης 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 339/2018 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ.Αγγελίνας, Ι.Χειμώνας 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 340/2018 απόφασης προσήλθε ο κ. Θ.Αγγελίνας 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 341/2018 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Ι.Παπαγιάννης 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 344/2018 απόφασης προσήλθε ο κ. Η.Τσιφλίδης 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 351/2018 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μωυσιάδης και αποχώρησε ο κ.Ν.Μαυροκεφαλίδης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 375/2018 απόφασης προσήλθε ο κ. Ι.Χειμώνας και αποχώρησε ο κ. Α.Καγκελίδης 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 44ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου το από 17-5-2018 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών 
Αθανασίου Σιδηρόπουλου, που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι στο τεχνικό πρόγραμμα 2018 του Δήμου Βέροιας είναι γραμμένο το 
έργο με τα παρακάτω στοιχεία που εκτελείται τμηματικά όταν προκύψει ανάγκη: 

TIΤΛΟΣ ΠΙΣΤΩΣΗΣ:  Συντήρηση δικτύων άρδευσης Δημοτικής Ενότητας Μακεδονίδος 
Η παρούσα παροχή υπηρεσιών αφορά σε: 
ΑΙΤΙΟΛΟΓΙΑ ΔΑΠΑΝΗΣ:  Αποσυναρμολόγηση δύο αντλιών, μεταφορά στο συνεργείο 

και επανεγκατάσταση μετά την επισκευή  
ΤΟΠΟΘΕΣΙΑ:  Ριζώματα  
ΣΗΜΕΙΟ ΤΟΠΟΘΕΤΗΣΗΣ: Διβωλιώτικος Λάκκος και Κάππες  
ΕΓΚΑΤΑΣΤΑΣΗ: ΑΝΤΛΙΟΣΤΑΣΙΟ ΑΡΔΕΥΣΗΣ  
ΑΝΑΔΟΧΟΣ: ΔΕΛΙΟΠΟΥΛΟΥ ΘΩΜΑ ΕΛΕΝΗ-ΓΕΟΛΟΓΟΣ Ε. .Ε. , που εδρεύει στο 

Μακροχώρι Ημαθίας, ΑΦΜ: 116045617, ΔΟΥ Βέροιας, Διεύθυνση : ΑΡΙΣΤΟΤΕΛΟΥΣ 160  
ΑΡΙΘΜΟΣ ΜΕΛΕΤΗΣ :17/2018  
ΤΕΧΝΙΚΕΣ ΠΡΟΔΙΑΓΡΑΦΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ:   Νο1 
ΔΙΑΡΚΕΙΑ ΗΜΕΡΩΝ ΕΚΤΕΛΕΣΗΣ ΤΗΣ ΕΡΓΑΣΙΑΣ ΑΠΟ ΤΗΝ ΗΜΕΡ/ΝΙΑ 

ΑΝΑΡΤΗΣΗΣ ΤΗΣ ΑΠΟΦΑΣΗΣ ΑΝΑΘΕΣΗΣ 10 -ΣΥΜΒΑΣΗΣ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ : 10 
Η υπηρεσία εκτελέστηκε βάσει της απόφασης ανάθεσης Δημάρχου της υπηρεσίας με τα 

παρακάτω στοιχεία : 
ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΑΠΟΦ-ΑΝΑΘΕΣΗΣ: 04-Απρ-18 
ΠΡΩΤΟΚΟΛΛΟ ΑΠΟΦ-ΑΝΑΘΕΣΗΣ: 10000 
ΑΡ. ΑΠΟΦ-ΑΝΑΘΕΣΗΣ ΔΗΜΑΡΧΟΥ: 1160 
ΠΡΩΤΟΚΟΛΛΟ ΣΥΜΒΑΣΗΣ: Δεν απαιτείται βάσει του άρθρου 72 του Ν.4412/2016 
ΣΤΟΙΧΕΙΑ ΤΙΜΟΛΟΓΙΟΥ: 29/04-05-2018 
ΠΟΣΟ ΤΙΜΟΛΟΓΙΟΥ ΜΕ ΦΠΑ: 992,00 € 
ΒΕΒΑΙΩΣΗ ΕΠΙΒΛΕΠΟΝΤΑ ΑΠΟ: 15-Μαϊ-18 
OΡΙΣΜΟΣ ΕΠΙΒΛΕΠΟΝΤΑ: 1719/15-01-2018&9629/30-03-2018 
Οι εργασίες της παροχής υπηρεσίες εκτελούνται σταδιακά σε όλη την διάρκεια του χρόνου 

με την διαδικασία της απευθείας ανάθεσης βάσει του άρθρου 118 του Ν.4412/2016. Για κάθε 
εργασία συντάσσονται ξεχωριστές τεχνικές προδιαγραφές για τον τρόπο εκτέλεσης των εργασιών 
. 

Μετά την περαίωση των εργασιών συντάχθηκε το πρωτόκολλο οριστικής παραλαβής των 
εργασιών, από την επιτροπή παραλαβής που συγκροτήθηκε η με την 96/2018 απόφαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου, η οποία προέβη ομόφωνα στην παραλαβή της υπηρεσίας στις : 

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΥΠΟΓΡΑΦΗΣ ΠΡΩΤΟΚΟΛΛΟΥ ΟΡΙΣΤΙΚΗΣ ΠΑΡΑΛΑΒΗΣ :    
15-Μαϊ-18 

Σύμφωνα δε με τις διατάξεις της παρ. 5 του άρθρ. 219 του Ν. 4412/2016 η παραλαβή του 
έργου ολοκληρώνεται με την έγκριση του πρωτοκόλλου από το Δημοτικό Συμβούλιο. Ύστερα 
από τα παραπάνω : 

Καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να εγκρίνει το πρωτόκολλο οριστικής παραλαβής των 
ανωτέρω εργασιών για την : 

Συντήρηση δικτύων άρδευσης Δημοτικής Ενότητας Μακεδονίδος 
 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Χειμώνας: Πως προήλθε αυτή η ζημιά και βγήκαν αυτές οι αντλίες;  
Θα κάνω μια τοποθέτηση γιατί τον τελευταίο καιρό αντιμετωπίζω το εξής πρόβλημα: 

Κοντεύω να χαλαστώ και να σκοτωθώ με τον αδερφό μου λόγω υπηρεσίας και λόγω του 
κ.Δαλιγκάρου και του κ.Βουτσιλά. Τελευταία ο κ.Βουτσιλάς αναφέρθηκε στον αδερφό μου ότι 
εγκληματήσαμε και επεμβήκαμε στο δίκτυο, κάποιοι γνωρίζουν για ποιον λόγο είπε αυτή την 
κουβέντα.  



Εγώ το μόνο που θα πω είναι ότι δεν εγκληματήσαμε. Αυτό που έκανα εγώ σαν Γιάννης 
Χειμώνας ήταν να μειώσω τις βλάβες στην άρδευση της Σφηκιάς κατά 80% και αυτό που λέω το 
λέω και με στοιχεία, όχι για να λέω απλά ότι μειώσαμε τις βλάβες. Τις μειώσαμε κατά 80% και 
στο δρόμο που ανεβαίνουμε προς το χωριό λόγω των φλοτέρ που δεν δούλευαν όλα τα χρόνια και 
έκατσα εγώ και τα έκανα. Δεν μου αρέσει να περιαυτολογώ αλλά δε γίνεται και να μη μιλάω.  

Όσο για την ιστορία με τον μειωτή που μπήκε, το γνωρίζει ο Δήμαρχος, γιατί όταν μπήκε 
ήταν αντιδήμαρχος κι ήταν υπεύθυνος για την άρδευση. Το μεγαλύτερο πρόβλημα στο δίκτυο της 
Σφηκιάς ήταν εκείνο το σημείο στην περιοχή «Μπάρα», είχαμε κάθε μέρα σπάσιμο και τώρα δεν 
έχουμε.  

Βγαίνει ο κ.Βουτσιλάς και μας λέει ότι εγκληματήσαμε. Αυτοί που έχουν τα πτυχία και 
που είναι μορφωμένοι τους προκαλώ να έρθουν στη Σφηκιά και να φέρουν όποιον υδραυλικό 
θέλουν, να μου δώσουν επιχειρήματα και να τους δώσω κι εγώ επιχειρήματα και να δούμε ποιος 
έχει δίκιο και ποιος άδικο.  

Είναι ένα κομμάτι που το έχω τόσο πολύ χορτάτο που δεν το έχει κανένας γιατί 
ασχολήθηκα πάρα πολύ και για πολλά χρόνια ήταν η δουλειά μου να κατασκευάζω δίκτυα.  

Όσον αφορά τον εργολάβο που στέλνετε, πέρυσι εν ολίγοις για 1-2 μέρες σας σταμάτησα 
και δεν αλλάξατε τα φλοτέρ –που συνεπάγεται 2 φλοτέρ 2.000€- η ζημία ήταν 10€ και αυτοί 
θέλανε να αλλάξουν τα φλοτέρ. Αλλάξατε πέρυσι το αντεπίστροφο των 250€ το πρώτο στην 
Μπάρα, να μου στείλετε αυτούς τους μορφωμένους πάνω και να σας το κάνω εγώ με 10€, γιατί το 
κουφάρι είναι εκεί μέσα στο αντλιοστάσιο. Πετάχτηκαν πάλι 1.000€ για πράγμα που γινόταν με 
10€.  

Κάτι πρέπει να γίνει, δεν ξέρω, ασχοληθείτε περισσότερο, συμμαζέψτε τους, πρέπει να 
βρεθεί λύση. Εγώ πλέον θα βγω εκτός ορίων αν συνεχιστεί αυτή η κατάσταση. 

Γουλτίδης: Συγνώμη συνάδερφε αυτά που λέτε έχουν να κάνουν με την οριστική 
παραλαβή που συζητάμε τώρα; 

Χειμώνας: Όχι, απλά είχα την ερώτηση για ποιον λόγο αυτές οι αντλίες χρειάστηκαν να 
επισκευαστούν. Να πάρω την απάντηση από τον αντιδήμαρχο και μετά θα σας πω. Αυτά που είπα 
δεν έχουν καμία σχέση με το θέμα που έχουμε μπροστά μας. 

Σιδηρόπουλος: Η απάντηση είναι απλή, είχαμε βλάβη κι αυτό επισκευάστηκε. Προφανώς 
μια αντλία δεν επισκευάστηκε γιατί προήλθε η βλάβη, είναι κάτι που δεν το ξέρω.  

Δήμαρχος: Οι αντλίες πάθανε βλάβη από την πλημύρα του Νοεμβρίου γιατί και στον 
«Διβολιώτικο λάκκο» και στις «Κάππες» μπήκανε νερά μέσα στα αντλιοστάσια και πάθανε 
βλάβες από τότε. 

Χειμώνας: Επειδή όπως είπε κι ο Δήμαρχος έγινε από πλημμύρα, δεν είναι πρώτη φορά, 
ξαναέγινε. Φέτος για τη συγκεκριμένη δεξαμενή που θα μιλήσω για της Σφηκιάς όχι για τα 
Ριζώματα, το ένα «Διβωλιώτικος λάκκος» είναι στα Ριζώματα  ο «Κάπισης»  είναι στη Σφηκιά. Ο 
«Κάπισης» φέτος με τις πολλές βροχές είναι θέμα τύχης που δεν έσπασε, δεν υπάρχει 
υπερχείλιση. Η υπερχείλιση που υπάρχει είναι σωλήνες Φ140 και μιλάμε για έναν όγκο νερού 
τεράστιο.  

Το ότι δεν έσπασε η δεξαμενή είναι χάρη σε εμάς τους κυνηγούς που τυγχάνει να περνάμε 
συνέχεια από εκεί επειδή κυνηγάμε το χειμώνα και καθόμαστε να ξεβουλώνουμε. Το 
αντλιοστάσιο που έπαθε ζημιά το μοτέρ από το νερό είναι γιατί μπαίνει το νερό μέσα στο 
αντλιοστάσιο γιατί δεν υπάρχει υπερχείλιση στη δεξαμενή. Το θέμα είναι ότι έγινε μια φορά 
παλιότερα, ξαναέγινε πέρυσι και ακόμα δεν κάναμε τίποτα για να μην ξαναγίνει. Δεν πρέπει κάτι 
να γίνει; 

Σιδηρόπουλος: κ.Χειμώνα ωραία τα λέτε κάποια πράγματα αλλά να ξέρετε ότι βρήκαμε 
κάποια δίκτυα, επειδή είστε και δημοτικός σύμβουλος, στο τεχνικό πρόγραμμα έχω βάλει 70.000€ 
για να κάνω αυτά τα πράγματα, δυστυχώς μια μελέτη θέλει όλες τις εγκρίσεις.  

Είμαστε στη φάση, γιατί είστε και αρχαιολογικός χώρος, να πάρουμε εγκρίσεις από 
αρχαιολογία, να πάρουμε περιβαλλοντολογικά για να λύσουμε αυτά τα πράγματα. Δείτε στο 
τεχνικό πρόγραμμα το έργο 70.000€ για να μη λέτε τι κάνουμε. Επειδή τα δίκτυα ήταν σε αυτή 
την κατάσταση και επειδή κάποια πράγματα και εγώ συμφωνώ μαζί σας, ότι πρέπει να γίνουν και 



πρέπει να μπει μια τάξη γι’ αυτό βάλαμε αυτό το έργο για να προχωρήσει και να κάνουμε αυτές 
τις εργασίες. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου τεχνικών Αθανασίου 
Σιδηρόπουλου; 

Υπέρ της εισήγησης του αντιδημάρχου τεχνικών Αθανασίου Σιδηρόπουλου ψήφισαν 
είκοσι (20) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Α. Λαζαρίδης, Θ. Αγγελίνας, Χ. Κούτρας, Β. 
Παπαδόπουλος, Α.Σιδηρόπουλος, Δ.Κουλουριώτης, Θ. Κορωνάς, Σ.Διαμάντης, Γ.Σοφιανίδης, Ν. 
Μωυσιάδης, Π.Τσαπαρόπουλος, Β.Λυκοστράτης, Μ. Παπαϊωάννου, Λ.Ακριβόπουλος, 
Σ.Ασλάνογλου, Γ.Ορφανίδης, Α.Σιακαβάρας, Θ.Τέτος, Ζ.Πατσίκας, Σ.Ελευθεριάδου. 

Αρνητική ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Ι.Χειμώνας 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Γ.Γουλτίδης, Η.Τσιφλίδης, Γ.Κάκαρης, 

Μ.Σουμελίδης 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 17-5-2018 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Αθανασίου 
Σιδηρόπουλου. 
2.- Την υπ’ αριθ. 96/2018 απόφαση του Δ.Σ. 
3.- Το από 15/5/2018 πρωτόκολλο οριστικής παραλαβής της ανωτέρω υπηρεσίας. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 118 και 219 του Ν.4412/2016, του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 
(Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του άρθρου 96 του Ν.3463/2006. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Εγκρίνει το από 15/5/2018 πρωτόκολλο οριστικής παραλαβής της υπηρεσίας «Συντήρηση 

δικτύων άρδευσης Δημοτικής Ενότητας Μακεδονίδος», που εκτελέστηκε από την Ελένη 
Δελιοπούλου με εργολαβία και η συνολική δαπάνη της ανήλθε στο ποσό των 992,00€ με ΦΠΑ 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  375 / 2018 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Πέτρος Τσαπαρόπουλος 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης     
Θ. Αγγελίνας     
Χ. Κούτρας     
Τ. Χατζηαθανασίου   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Β. Παπαδόπουλος  Σ. Κωτσιαντής  
Α. Σιδηρόπουλος  Ι. Σιδηρόπουλος  
Δ. Κουλουριώτης  Ι. Καραγιάννης  
Θ. Κορωνάς     
Σ. Διαμάντης     
Γ. Σοφιανίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Β. Λυκοστράτης     
Γ. Κάκαρης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Ι. Παπαγιάννης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Η. Τσιφλίδης     
Ν. Μπέκης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  29-5-2018 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Α. Μαρκούλης 
Σ. Στουγιάννος 
  
  
  
  
  
  

 
 
  

 


